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Kompetensutvecklingskommittén 
 
Närvarande     Förhinder 
 
 
 

 

 

Agenda 
 

1. Kommittéernas uppdrag 
2. Sammansättning 
3. Statusuppdatering 
4. Övriga frågor 

 

1. Kommittéernas uppdrag 
 
Stina och Andra ger en uppdatering kring kommittéernas roll och uppdrag i föreningen: 
 

• Kommittéerna är arbetsgrupper som arbetar på uppdrag av VD 
• Ordförande i kommittéerna utses av VD 
• Anteckningar från kommittéernas möten läggs ut på hemsidan 
• Kommittéerna är öppna för alla medlemmar i mån av plats 

Emma Andersson, 
Jan Holm, ordförande 
Susann Linqvist 
Stina Nilsson Kristiansson, delvis 
Andra Tureac, protokollförare 
 

n/a 



• Enkät om intresse att ingå i kommittéer kommer att göras årligen (sist skickad nov 2020) 
• Kommittéernas arbete redovisas minst en gång per år till medlemmarna (t.ex. genom att skriva 

ett kort verksamhetsrapport som presenteras på årsmötet) 
• Kommittéerna ansvarar för omvärldsbevakning inom sitt ansvarsområde men även för att 

säkerställa att kunskap om nya/aktuella områden fångas upp. 
 
Gränsdragningen mellan kompetensutvecklingskommittén och andra arbetsgrupper i föreningen 
förtydligas: 
 

• Nätverken arbetar med kompetensutveckling inom sina branscher och hanterar smala och 
specifika kompetensbehov 

• Advocacy-kommittén arbetar med föreningens budskap och kommunikation externt. 
• Professionsutvecklingskommittén bedriver forskning, tar fram ställningstagande, rapporter, 

vägledningar, samt identifierar nya behov.  
• Kompetensutvecklingskommitténs uppdrag sträcker sig över samtliga områden som dessa 

kommittéer och nätverk behandlar, och använder sig bl.a. av deras resultat för att erbjuda aktuell 
och skräddarsydd kompetensutveckling till föreningens medlemmar. Det är därför mycket viktigt 
att samtliga kommittéer och nätverk träffas några gånger per år för en gemensam avstämning. 	
	

Kommittén godkänner att dess beskrivning på föreningens hemsida uppdateras enligt nedan: 
 
Kompetensutvecklingskommittén ansvarar för att kartlägga medlemmarnas behov av 
kompetensutveckling och tar fram förslag till föreningens kurs- och seminarieutbud samt ansvarar för 
samordningen av föreningens kompetensutvecklande aktiviteter. Kommitténs huvudsakliga mål är 
”Internrevisorer är kompetenta, professionella och värdeskapande”. 
 
Arbetet sker med utgångspunkt i IIA:s Competency Framework samt i dialog med föreningens 
medlemmar. För att hitta rätt lärare arbetar vi även i samarbete med andra organisationer, exempelvis 
andra IIA-institut världen över och närliggande organisationer som FAR, ISACA och SWERMA. 
 
En viktig del av det kompetensutvecklande arbetet sker även i föreningens nätverk. Nätverken drivs 
självständigt av engagerade medlemmar och styrs av det behovs som finns inom en viss grupp i 
föreningen. 
 

2. Sammansättning 
 
Kommittén diskuterar möjligheten att utöka gruppen med tre nya medlemmar: 
 

• Fredrik Söder, Partner PwC 
• Kristina Hirschfeldt, Internrevisionschef, FOI 
• Åsa Berglund, Internrevisionschef, Skolverket 

 
Gruppen diskuterar de nya medlemmarnas bakgrund och vilken typ av kompetens behövs i gruppen. Det 
diskuteras också om intressekonflikter kan uppstå när konsultbolag är representerade i just denna 
kommitté. Det föreslås att Stina diskuterar frågan vidare med Fredrik Söder och Rasmus Forssblad, för 
att avgöra hur ev. intressekonflikter ska hanteras på bästa sätt. Stina återkommer med besked till 
kommittén och information om nästa steg så fort detta är gjort.  
 



3. Statusuppdatering 
 
Följande aktiviteter har genomförts sedan senaste möte i kommittén, med nedan betyg:  
 

• Träff	om	informationssäkerhet	(nätverket	i	Jönköping)	–	n/a	
• Intern	styrning	och	kontroll	–	8.4	
• Förberedelsekurs	inför	CIA	1	–	n/a	
• What	We	Got	Wrong	About	Data	Governance	(finansiella	nätverket)	–	7.9		
• Värdeskapande	internrevision	(offentliga	nätverket)	–	8.2		
• Remote	Auditing:	att	granska	på	distans	i	det	nya	normala	(del	i	webbinarieserie)	–	7.3	
• Lean	and	Agile	Auditing	-	8.6	

 
Vid mötets tidpunkt har 66 utav 404 CPE erbjudits till föreningens medlemmar.  
 
Kommande aktiviteter fortsätter att planeras 3-4 månader i taget, och i digitalt format.  
 
4. Övriga frågor 

 
• Nästa	möte	19	maj	april,	kl	13:30	–	15:00		


